
  
  

Protokoll  2023-04-27  
Styrelsemöte Bollnäs Bridgeklubb    

  

Närvarande styrelsen:  Frånvarande:  

Kjell Carlsson KCA  

Håkan Svensson HSV 

Rosémarie Palm RPA  

Tobias Edvardsson TED  

Ulf Westlin UWE 

Elisabeth Troedson ETR 

Kjell Holmgren KHO 

 

Göran Eriksson GER 

Zennica Hammar ZHA 

Ingrid Larsson ILA 

 

 

§ 1 Mötets öppnande  

Ordförande KCA hälsade alla deltagare välkomna och förklarade mötet öppnat.  

§ 2 Val av mötessekreterare  

RPA valdes till mötessekreterare 

§ 3 Val av justerare  

KHO valdes att justera mötesprotokollet.  

§ 4 Föregående protokoll  

Föregående styrelseprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

§ 5 Ekonomi  

KHO redovisar ekonomin. Kassan är ca 65 000 KR. Gick ca 3000 kr plus på lagtävlingen som 

anordnades.  

§ 6 Lokalfrågor  

Lokalen har fått sig ett rejält lyft. Paul och ETR har rengjort mattor och golv samt torkat hyllor. 

 

§ 7 Verksamhetsfrågor  

-DM singel 6 maj. 16 anmälda krävs och verkar bli spel. TED kontaktar Pierre ASAP för säkerställa att 

han kan starta upp spelet. Om vi inte får tag i någon tävlingsledare får vi ha en spelande TL.  UWE 

lägger brickor. 

-Förslag om en sommar cup kom som förslag. Vi beslutade om att ha måndags cup samt torsdags 

cup. Henry J har lovat att ansvara för dessa. 

- Vi har blivit frågad om ytterligare spel på klubben för div 3 uppland i oktober. Vi beslutade om att 

tacka ja. 

 

§ 8 Kommittéer  

1. Utbildningskommittén:  

Bridgelärarutbildning planeras i Gävle 2 september. 

Vi beslutade att skicka RPA och TED samt att klubben står för resa och kursavgift. 

 

 



 
 

 

 

 

2. Festkommittén  

-Italiensk afton 29/4. KCA hämtar mat. UWE lägger brickor och kokar kaffe. 

- RPA kollar om intresse för fest dambridge. Annars tar vi den till hösten 

 

3.Tävlingskommittén  

Bollnäs är intresserad att få hålla i DM lag kommande verksamhetsår. Frågan lyfts till förbundet. 

 

  § 9 Övriga frågor  

1. Väckta av styrelsen:  

-TED köper in ny router till klubben för ca 1000kr  

-30st klubbrabatten häften beställs av RPA. 

 

2. Väckta av medlemmar:   

Sommar cup har kommit in som förslag. Se verksamhetsfrågor  

  

§ 10 Nästa styrelsemöte  

Nästa styrelsemöte planeras i juni 

 § 11 Avslutning  

Ordförande tackade samtliga deltagare och förklarade mötet härmed avslutat.  

  

   

   

  

Bollnäs 2023-04-27 

Sekreterare      Justeras  

  

  

Rosemarie Palm    Kjell Holmgren 


